
 

Interpellation:  
 

 
Angående Kostenheten föredömliga arbete 
 

(Ärendenummer: BOUN.2021.66) 
 
Till Ordföranden i Barn och Ungdomsnämnden  
 
 
Först av allt Tack för Maten! 
 
Jättebra mat serverat av jättefin personal. 
 
Här följer några frågor för att allmänintresset kring de högt satta utfästelserna är stort. 
 
 
Ur Riktlinjer för mätning av matsvinn: 
” Kostenheten ska arbeta aktivt för att minimera matsvinnet inom sina verksamheter. För att 
lyckas i ett sådant arbete krävs ett ihärdigt och systematiskt arbete, i vilket mätning och 
uppföljning av faktiskt utfall är nödvändigt. Syftet med denna riktlinje är att tydliggöra vad 
som ska ingå i kostenhetens mätningar av matsvinn, för att på så vis säkerställa att samtliga 
kostenhetens kök mäter och följer upp matsvinnet på samma sätt.” 
 
https://www.gnesta.se/download/18.8b8c2b617bd5b7457888db4/1631708294541/Riktlinjer%20f%C
3%B6r%20m%C3%A4tning%20av%20matsvinn.pdf 
 
” Kostenheten ansvarar för att säkerställa att gemensamma rutiner finns för hur mätningen 
genomförs och dokumenteras. I dokumentationen ska tydligt framgå hur stort matsvinnet är 
per dag och enhet, uppdelat i aktuella typer av matsvinn, samt hur stort matsvinnet är per 
matgäst”. 
 
 

1. Hur stort var matsvinnet per matgäst 2022? 
 

2. Hur stort var matsvinnet per matgäst 2023? 
 

3. Var kan man läsa de gemensamma rutinerna för mätningarna? 
 
 

Ur Kostpolicy för Gnesta kommun: 
”Kommunen satsar på att öka andelen ekologiskt, miljövänligt konventionellt, när- och lokalt 
odlade och producerade livsmedel inom givna ekonomiska ramar.” 
 
https://www.gnesta.se/download/18.299790ba1740c129bbc59b04/1598357872947/Kostpolicy%20f%C3%B6r
%20Gnesta%20kommun.pdf 
 



 
 

4. Hur stor andel av livsmedlen var ekologiska, miljövänligt konventionella, 
när- och lokalt odlade och producerade år 2022? 
 

5. Hur stor andel av livsmedlen var ekologiska, miljövänligt konventionella, 
när- och lokalt odlade och producerade år 2023? 
 

6. Ökande de ’givna ekonomiska ramarna’ för dessa livsmedel under 2023?  
 
 

Ur Kostpolicy för Gnesta kommun: 
”Måltiderna är näringsberäknade och uppfyller Livsmedelsverkets, Skolverkets och 
Socialstyrelsens råd, rekommendationer och riktlinjer.” 
 
Baserat på matsedlarna som publiceras på www.skolmaten.se så verkar måltiderna 
sannerligen näringsrika och bra men dom måste ju också ätas av barnen. 

 
7. Hur arbetar ni med att få barnen att äta maten? 

 
8. Sker försäljning av ’överbliven mat’ i form av matlådor?  

 
9. Sker beräkningar på C02 utsläpp som härrör från måltiderna? 

 
10. Om inte, hur ska man då veta det? 
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